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Digitaal Banenplatform 
De USR gaat binnenkort een voorstel aan het College doen tot het opzetten van een digitaal 
banenplatform m.b.t. VU-banen voor VU-studenten. Denk aan werk bij diensten, 
medezeggenschapsorganen, opleidingscommissies, studentassistentschappen, enzovoorts. Zo willen 
we extracurriculaire zelfontwikkeling en binding met de universiteit bevorderen. 
 
Ambtelijk Secretariaat 
De USR ondervindt op het moment onvoldoende FTE (0,2) aan ondersteuning. Er zijn plannen binnen 
de organisatie om dit te vergroten en de raad poogt deze zoveel mogelijk te ondersteunen en 
hiervoor argumenten aan te dragen. 
 
Afgevaardigdensysteem 
De USR is bezig met het aanpassen van haar verkiezingsstelsel. Op het moment worden kandidaten 
uit de gehele studentenpopulatie gekozen d.m.v. partijen. De raad stelt voor elke faculteit één zetel 
te geven, waardoor elke faculteit vertegenwoordigd wordt op universitair niveau. Dit zou dan d.m.v. 
facultaire partijen werken, wat hopelijk een partijcultuur ook verder bewerkstelligd. 
 
Meerdere studies 
Op het moment is er een gebrek aan facilitering voor het doen van meerdere studies. De USR gaat nu 
het gesprek aan met studenten die meerdere studies doen om te kijken via welke weg of welk 
reglement dit probleem het best aangekaart zou kunnen worden. 
 
Collegegeldvrij besturen 
De USR ziet mogelijk waarde in het initiëren van collegegeldvrij besturen, waarbij full-time 
studentbestuurders en studentvertegenwoordigers geen collegegeld hoeven te betalen. Op het 
moment worden de details en mogelijke heikelpunten geïnventariseerd. 
 
Studentenforum 
De USR wil een VU-breed studentenoverleg opzetten waarbij verenigingsbesturen, facultaire 
studentenraden, opleidingscommissies, studentassessoren en andere geïnteresseerde studenten 
aanwezig zijn. Hier kunnen zij overleggen wat zij in hun functie voor elkaar kunnen betekenen en 
willen we als studentpopulatie een meerjarenagenda opzetten: “wat willen wij over 5 jaar anders 
zien op de VU”? Zo hopen we meer samenwerking en collectieve progressie te bewerkstelligen. 
 
 


